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PROTOKÓŁ NR 84/2022 

z LXXXIV SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 30 listopada 2022 r. 

 

 

LXXXIV sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Link do nagrania:  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/31894/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxxiv-w-dniu-30-listopada-2022-godz-1430.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie LXXXIV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

LXXXIV sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Obecni radni: 

1. Zbigniew Adamczyk  

2. Łukasz Baran  

3. Monika Bolek  

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński (obecny od godz. 15:59) 

6. Jan Jarosz (obecny od godz. 14:53) 

7. Teresa Jędral 

8. Wojciech Kochański 

9. Szymon Krupa (obecny od godz. 14:50) 

10. Czesława Iwona Książek 

11. Beata Mika 

12. Bożena Molak 

13. Beata Polaczyńska (obecna od godz. 14:36) 

14. Andrzej Posiewka (obecny od godz. 14:41) 

15. Jakub Rącz 
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16. Jan Rokita 

17. Iwona Szymańska 

18.Tomasz Ura (obecny od godz. 15:41) 

19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

 

Nieobecny radny:  

Zenon Nadstawny  

 

W załączeniu do protokołu:  

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1;  

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2;  

-lista obecności gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała: Radnych Rady 

Miejskiej, Burmistrza Arkadiusza Strzyżewskiego wraz z zastępcą Mateuszem Bajem, 

sekretarza gminy Piotra Walczaka, pracowników urzędu oraz mieszkańców. 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek 

obrad uzupełniony w trybie art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym o punkt 11.1, 11.2, 11.3: 

 

1. Otwarcie LXXXIV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt stanowiska w sprawie przebiegu drogi łączącej osiedle w Lininie z drogą 

krajową nr 79. 

5. Projekt stanowiska w sprawie budowy biogazowni na terenie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria. 

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży uczniów oraz rodziców. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu współpracy Gminy 

Góra Kalwaria z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

lokali użytkowych na rzecz dotychczasowych najemców. 

9. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 69/11, położonej w Górze Kalwarii w obrębie 

05-01, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 
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10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 69/12, położonej w Górze Kalwarii w obrębie 

05-01, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 268/38 i 268/40, położonej w miejscowości 

Baniocha, obręb 0003, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 

11. 1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności  

gruntowej na nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w obrębie Łubna. 

11.2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku  

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat garaży wraz 

z udziałami w nieruchomości gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, w obrębie 3-

02, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 35/8, stanowiącej własność Gminy Góra 

Kalwaria. 

 11.3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku  

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat nieruchomości 

gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, w obrębie 3-02, oznaczonej jako działka 

ewidencyjna nr 35/8, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

12. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – osiedle 

Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego.  

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Czarny Las - część 

południowa I. 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – 

osiedla Parcela. 

15. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Baniocha.   

16. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Baniocha. 

17. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ulic: Budowlanych, Marianki i ks. 

Stanisława Papczyńskiego – etap I. 

18. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na 2023 rok. 

19. Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

20. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od środków 

transportowych. 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia pożyczki 

Zakładowi Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. z siedzibą w Górze Kalwarii. 
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22. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031.  

23. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

24. Projekt uchwały w sprawie przekazania pisma z dnia 8.11.2022 r. według 

właściwości.  

25. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 

26.10.2022 r.  

26. Sprawy różne: 

1) pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

2) pytania radnych i odpowiedzi, 

3) wolne wnioski, 

4) informacje. 

27. Zamknięcie LXXXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym wraz 

z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu, natomiast wniosek burmistrza 

zgłoszony na podstawie art. 20 ust. 5 ww. ustawy o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowych punktów stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Kontynuując przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła wniosek zgłoszony 

przez Komisję Zdrowia i Sportu oraz Komisję Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

o zdjęcie z porządku obrad punktu 12. „Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii 

o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria 

– osiedle Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego”.  

Uzasadnienie: wskazanie do podjęcia rozmów pomiędzy burmistrzem a wnoszącym 

uwagi.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zgłosił wniosek o zdjęcie punktu 21. „Projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia pożyczki Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. z siedzibą w Górze Kalwarii”. 

Uzasadnienie: uchwała wymaga skonsultowania z Narodowym Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.   

 

W związku z brakiem innych zgłoszeń przewodnicząca rady przystąpiła do głosowania 

nad wnioskami.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad punktu 12: Rozstrzygnięcie Rady 

Miejskiej o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fr. miasta Góra Kalwaria – 

osiedle Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa Jędral, Wojciech 

Kochański, Czesława Iwona Książek, Bożena Molak, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Beata Polaczyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Baran, Beata Mika 

NIEOBECNI (5) 

Jacek Gliński, Jan Jarosz, Szymon Krupa, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

Rada Miejska uwzględniła wniosek, punkt 12 został zdjęty z porządku obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia pkt. 21: Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie poręczenia pożyczki ZGK Sp. z o. o. z siedzibą w Górze Kalwarii. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa 

Jędral, Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata 

Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (5) 

Jacek Gliński, Jan Jarosz, Szymon Krupa, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

Rada Miejska uwzględniła wniosek, punkt 21 został zdjęty z porządku obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie LXXXIV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt stanowiska w sprawie przebiegu drogi łączącej osiedle w Lininie z drogą 

krajową nr 79. 
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5. Projekt stanowiska w sprawie budowy biogazowni na terenie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria. 

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży uczniów oraz rodziców. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu współpracy Gminy 

Góra Kalwaria z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

lokali użytkowych na rzecz dotychczasowych najemców. 

9. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 69/11, położonej w Górze Kalwarii w obrębie 

05-01, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 69/12, położonej w Górze Kalwarii w obrębie 

05-01, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 268/38 i 268/40, położonej w miejscowości 

Baniocha, obręb 0003, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 

11.1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności  

gruntowej na nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w obrębie Łubna. 

11.2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku  

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat garaży wraz 

z udziałami w nieruchomości gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, w obrębie 3-

02, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 35/8, stanowiącej własność Gminy Góra 

Kalwaria. 

11.3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku  

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat nieruchomości 

gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, w obrębie 3-02, oznaczonej jako działka 

ewidencyjna nr 35/8, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

12. Punkt zdjęty. 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Czarny Las - część 

południowa I. 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – 

osiedla Parcela. 

15. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Baniocha.   

16. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Baniocha. 
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17. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ulic: Budowlanych, Marianki i ks. 

Stanisława Papczyńskiego – etap I. 

18. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na 2023 rok. 

19. Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

20. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od środków 

transportowych. 

21. Punkt zdjęty. 

22. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031.  

23. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

24. Projekt uchwały w sprawie przekazania pisma z dnia 8.11.2022 r. według 

właściwości.  

25. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 

26.10.2022 r.  

26. Sprawy różne: 

1) pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

2) pytania radnych i odpowiedzi, 

3) wolne wnioski, 

4) informacje. 

27. Zamknięcie LXXXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Punkt 3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w okresie 

od 27 października 2022 r. do 30 listopada 2022 r. 

I. Wykaz podjętych zarządzeń: 

Lp. Nr zarządzenia Data podjęcia Dot.: 

1. ORG.0050.187.2022 27.10.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok 

2. ORG.0050.188.2022 27.10.2022  w sprawie zmian w budżecie 

3. ORG.0050.189.2022 27.10.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok 

4. ORG.0050.190.2022 27.10.2022 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

projektu uchwały dotyczącej uchwalenia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Góra 
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Kalwaria z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2023 

5. ORG.0050.191.2022 27.10.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Przebudowa ul. Długiej w Baniosze" 

6. ORG.0050.192.2022 28.10.2022 

w sprawie ustalenia podstawowej kwoty 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

i innych form wychowania przedszkolnego 

7. ORG.0050.193.2022 31.10.2022 
w sprawie powołania zespołu ds. dodatków 

dla podmiotów wrażliwych 

8. ORG.0050.194.2022 31.10.2022 
w sprawie powołania zespołu ds. sprzedaży 

paliw stałych dla gospodarstw domowych 

9. ORG.0050.195.2022 03.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

„Modernizacja budynku świetlicy wiejskiej 

w Solcu” 

10. ORG.0050.196.2022 03.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Modernizacja placu zabaw przy SP 

w Coniewie" 

11. ORG.0050.197.2022 03.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

„Rozbudowa placu zabaw i siłowni 

zewnętrznej Cendrowice/Sobików” – 

urządzenia do zabawy  

12. ORG.0050.198.2022 04.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Budowa oświetlenia ulicznego 

ul. Sienkiewicza w Tomicach" 

13. ORG.0050.199.2022 08.11.2022 

zmieniające ceny i opłaty za korzystanie 

z Zespołu Basenowego Gminy Góra Kalwaria 

-Mikołajki 

14. ORG.0050.200.2022 08.11.2022 

zmieniające ceny i opłaty za korzystanie 

z Zespołu Basenowego Gminy Góra Kalwaria 

– Noc basenowa 

15. ORG.0050.201.2022 08.11.2022 w sprawie powołania Komisji odbioru 
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końcowego w ramach zadania pod nazwą 

„Rozbudowa placu zabaw i siłowni 

zewnętrznej Cendrowice/Sobików”- przyłącze 

wodociągowe 

16. ORG.0050.202.2022 15.11.2022 
w sprawie przedłożenia projektu wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2033 

17. ORG.0050.203.2022 15.11.2022 
w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

budżetowej na 2023 rok 

18. ORG.0050.204.2022 15.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Remont nawierzchni ulicy Towarowej 

w Górze Kalwarii (droga nr 769) 

19. ORG.0050.205.2022 15.11.2022 

w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej 

do przeprowadzenia postępowania 

egzaminacyjnego na stopień nauczyciela 

mianowanego pani Sylwii Jakimowicz-

Chavchavadze 

20. ORG.0050.206.2022 15.11.2022 

w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej 

do przeprowadzenia postępowania 

egzaminacyjnego na stopień nauczyciela 

mianowanego pani Izabeli Krześniak 

21. ORG.0050.207.2022 16.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Przebudowa ul. Krótkiej w Cendrowicach" 

22. ORG.0050.208.2022 17.11.2022 

w sprawie podjęcia działań w celu realizacji 

obowiązkowego celu zmniejszenia 

całkowitego zużycia energii elektrycznej 

w zajmowanych budynkach lub częściach 

budynków oraz przez wykorzystywane 

urządzenia techniczne, instalacje i pojazdy 

23. ORG.0050.209.2022 18.11.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok 

24. ORG.0050.210.2022 18.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą: 

"Budowa kulturalnej ścieżki rowerowej - etap 

I" 
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25. ORG.0050.211.2022 18.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Porządkowanie terenu działki gminnej nr 

116/2 w Cendrowicach poprzez utwardzenie 

kostką" 

26. ORG.0050.212.2022 21.11.2022 w sprawie zmian w budżecie 

27. ORG.0050.213.2022 21.11.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok. 

28. ORG.0050.214.2022 21.11.2022 

w sprawie przekazania informacji 

niezbędnych do opracowania projektów 

planów finansowych 

29. ORG.0050.215.2022 22.11.2022 

w sprawie przejęcia lokalu użytkowego 

o pow. 96,87 m2, znajdującego się w Górze 

Kalwarii przy ul. Dominikańskiej 14/18, 

położonego na działce ewidencyjnej nr 14/2, 

obr. 6-01, stanowiącego własność Gminy Góra 

Kalwaria, objętego księgą wieczysta nr KW 

WA5M/00268600/4 

30. ORG.0050.216.2022 28.11.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok 

31. ORG.0050.217.2022 28.11.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

„Rozbudowa placu zabaw w Wincentowie” 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 43 (27.10-30.10) 

- spotkanie wewnętrzne dotyczące przyjmowania wniosków mieszkańców na zakup 

węgla na preferencyjnych warunkach  

- spotkanie z radnymi Rady Miejskiej w sprawie planu budżetu na 2023 rok  

- spotkanie z przedstawicielami gmin oraz Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w sprawie ustalenia nowych przebiegów dróg wojewódzkich na 

drodze nr 721 i 724 na terenie gminy Konstancin-Jeziorna 
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Tydzień 44 (31.10-06.11) 

- spotkanie z mieszkańcami wsi Dobiesz w sprawach bieżących  

- spotkanie z przedstawicielem Krajowego Zasobu Nieruchomości w sprawie 

budownictwa komunalnego 

- udział w Forum Służb Społecznych organizowanych przez Starostwo Powiatowe 

w Piasecznie 

- spotkanie organizacyjne ze służbami porządkowymi dotyczące organizacji 

obchodów Święta Niepodległości 

- wyjazd do partnerskiego regionu New Halmahera Utara w Indonezji w związku 

z realizowanym wspólnie z Gminą Góra Kalwaria projektem finansowanym przez 

Unię Europejską  

- udział w spotkaniu zapoznawczym Koła Gospodyń Wiejskich „Cendrowianki” 

- udział w trzeciej części senioralii sołeckich w Baniosze 

- udział w turnieju tańca szkoły „Emotion” organizowanym w hali sportowej przy  

ul. Białka 

 

Tydzień 45 (07.11-13.11) 

- udział w festiwalu piosenki patriotycznej organizowanym w Szkole Podstawowej 

w Baniosze 

- udział w walnym zebraniu Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów 

w sprawie preliminarza na rok 2023 

- spotkanie z przedstawicielami spółdzielni mieszkaniowej w Górze Kalwarii 

w sprawach bieżących 

- udział w powiatowym spotkaniu seniorów organizowanym w Ośrodku Kultury 

w Górze Kalwarii 

- wizyta w przedszkolu „Bajkowy Zakątek”, uroczyste ogłoszenie wyników konkursu 

plastycznego 

- spotkanie z przedstawicielami klubu karate Kyokushin w sprawie organizacji turnieju 

- udział w uroczystościach z okazji 104. rocznicy odzyskania przez Polskę 

niepodległości oraz wizyta na starcie biegu niepodległości   

- udział w wernisażu z okazji 30 lat pracy twórczej Teresy Pietras 

 

Tydzień 46 (14.11-20.11) 

- wizyta Rady Seniorów z Marek oraz spotkanie z seniorami z Góry Kalwarii 

- udział w spotkaniu „Strategia Rozwoju Metropolii Warszawskiej do 2040 r.” 

w Warszawie 
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- udział w spotkaniu „Przyszłość Mazowsza z Funduszami Europejskimi” 

w Konstancinie Jeziornie 

- spotkanie z sołtysem wsi Solec w sprawach bieżących 

- spotkanie z uczniami klas VII i VIII szkoły podstawowej w Czaplinku w ramach 

doradztwa zawodowego 

- wizyta w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w celu 

podpisania umowy na dofinansowanie trzech jednostek OSP w gminie Góra 

Kalwaria 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- udział w uroczystej sesji Rady Miejskiej w Tarczynie z okazji 20-lecia sprawowania 

urzędu burmistrza przez Barbarę Galicz 

- udział w koncercie jubileuszowym fundacji Promotus z okazji 20 lat działalności 

artystycznej 

- udział w turnieju tańca „Taneczne Pejzaże” – rozdanie nagród dla zwycięzców 

 

Tydzień 47 (21.11-27.11) 

- spotkanie z pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej z okazji Dnia Pracownika 

Socjalnego 

- spotkanie dotyczące Lokalnej Strategii Działania LGD „Perły Mazowsza”  

- spotkanie z radnymi Rady Miejskiej w sprawie spółki ZGK dotyczące prowadzonej 

inwestycji 

- spotkanie z mieszkańcami ul. Sosnowej w Tomicach w sprawie remontu jezdni 

- spotkanie wewnętrzne dotyczące planowanych wyłączeń oświetlenia ulicznego 

- spotkanie z klubem Honorowych Dawców Krwi w sprawach bieżącej działalności 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- spotkanie z mieszkańcami, sołtysem wsi Brześce w sprawie budowy stacji paliw na 

terenie wsi 

- spotkanie z firmą zajmującą się sprzedażą energooszczędnych lamp ulicznych 

- udział w walnym zgromadzeniu zarządu stowarzyszenia Perły Mazowsza – Lokalna 

Grupa Działania 

- udział w posiedzeniu gminnego zespołu zarządzania kryzysowego w sprawie 

nadchodzącej zimy oraz przygotowania do trudnych warunków pogodowych  

- spotkanie z przedstawicielami lokalnego zespołu „Urzeczeni” w sprawach bieżącej 

działalności 

- spotkanie z mieszkańcami Moczydłowa w sprawie budowy ul. Długiej 

- udział w uroczystych jubileuszach z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego 

- udział w spotkaniu autorskim „Spacerownika po Górze Kalwarii” Piotra Rytki 
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- udział w turnieju piłkarskim organizowanym przez klub sportowy Orzeł Baniocha 

- udział w otwarciu wystawy artystów grupy Communio Graphis 

- udział w imprezie charytatywnej organizowanej dla mieszkanki naszej gminy 

 

Tydzień 47 (28.11-30.11) 

- wizyta w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim w celu podpisania umowy na 

dofinansowanie linii autobusowej z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych 

- udział w uroczystościach z okazji Dnia Kadeta w Zespole Szkół Zawodowych przy  

ul. Budowlanych 

- udział w Sesji Rady Miejskiej  

 

III. Inwestycje rozpoczęte 

- Budowa placu zabaw przy ul. Wiejskiej w Baniosze 

Wykonawca: Logos Joanna Smolaga 

Wartość robót – 12.000,00 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2022. 

- Rozbudowa placu zabaw w Szymanowie 

Wykonawca: Logos Joanna Smolaga 

Wartość robót – 8.228,70 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2022. 

- Remont ul. Krótkiej w Cendrowicach 

Wykonawca: FAL-BRUK Sp. z o.o., Sp.k. 

Wartość robót – 553.500,00 zł 

Termin zakończenia – 21.11.2022 

- Rozbudowa placu zabaw w Wincentowie 

Wykonawca: Bliźniaki Mariusz Lech 

Wartość robót – 23.985,00 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2022. 

- Remont ul. Mariańskiej w Górze Kalwarii 

Wykonawca: FAL-BRUK Sp. z o.o., Sp.k. 

Wartość robót – 492.000,00 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2022. 
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IV. Inwestycje zakończone 

- Rozbudowa placu zabaw i siłowni zewnętrznej Cendrowice/Sobików 

- Remont nawierzchni ul. Towarowej w Górze Kalwarii 

- Modernizacja placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Coniewie  

- Remont ul. Krótkiej w Cendrowicach 

- Budowa kulturalnej ścieki rowerowej - etap I 

- Modernizacja świetlicy wiejskiej w Solcu 

- Przebudowa ul. Długiej w Baniosze 

- Rozbudowa placu zabaw w Wincentowie 

- Budowa oświetlenia ulicznego ul. Sienkiewicza w Tomicach 

 

V. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 94 osoby + 3 osoby finansowane z PUP 

- Straż Miejska – 8 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 15 osób 

- OPS –  36 osób + 2 osoby finansowane z PUP 

- Biblioteka – 10 osób 

- Ośrodek Kultury –  22 osoby 

- OSiR -  48 osób + 3 osoby finansowane z PUP 

- ABK – 18 osób 

- ZGK – 82 osoby 

 

Pytania do sprawozdania burmistrza zgłosili: 

Radna Teresa Jędral poprosiła o uszczegółowienie informacji nt.: 

1. Wyjazdu do partnerskiego regionu New Halmahera Utara w Indonezji w związku 

z realizowanym wspólnie z Gminą Góra Kalwaria projektem finansowanym przez Unię 

Europejską – pytała, kto pojechał i jaki był cel podróży. 

2. Spotkania dotyczącego Lokalnej Strategii Działania LGD „Perły Mazowsza” – pytała, jakie 

poruszano problemy, co wypracowano. 

 

Radny Wojciech Kochański poprosił o uszczegółowienie informacji nt.: 

1. Spotkania z przedstawicielami gmin oraz Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w sprawie ustalenia nowych przebiegów dróg wojewódzkich na drodze nr 721 i 724 na 

terenie gminy Konstancin-Jeziorna – pytał o wpływ nowych przebiegów dróg 

wojewódzkich na nową obwodnicę Góry Kalwarii. 

2. Wizyty w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w celu podpisania 

umowy na dofinansowanie trzech jednostek OSP w gminie Góra Kalwaria – pytał, które 

jednostki otrzymają dofinansowanie i w jakiej wysokości.  
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Radna Urszula Wroniewicz poprosiła o: 

1. Przybliżenie działań związanych z realizacją obowiązkowego zmniejszenia całkowitego 

zużycia energii elektrycznej – pytała, na czym polegają ograniczenia i jakich jednostek 

będą one dotyczyły. 

2. Informację nt. spotkania z mieszkańcami, sołtysem wsi Brześce w sprawie budowy stacji 

paliw na terenie wsi – pytała o lokalizację stacji, co to będzie za stacja, i czy będzie 

budowana na gruncie gminnym.  

Radna Monika Bolek poprosiła o informację nt. spotkania z przedstawicielem Krajowego 

Zasobu Nieruchomości w sprawie budownictwa komunalnego. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski udzielił odpowiedzi nt.: 

1) wyjazdu do partnerskiego regionu New Halmahera Utara w Indonezji, poinformował kto  

podjechał i jaki był cel podróży, 

2) spotkania w sprawie ustalenia nowych przebiegów dróg wojewódzkich na drodze nr 721 

i 724, 

3) dofinansowania trzech jednostek OSP w gminie Góra Kalwaria,  

4) obowiązku wprowadzenia oszczędności w zakresie zużywanej energii elektrycznej, 

5) spotkania w sprawie budowy stacji paliw w Brześcach.  

 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj udzielił odpowiedzi nt.: 

1) Lokalnej Strategii Działania LGD „Perły Mazowsza”. Wspomniał ponadto, że gmina 

uczestniczy również w powstawaniu Strategii Metropolii Warszawskiej do roku 2024 oraz 

tworzy Strategię Rozwoju MiG Góra Kalwaria, 

2) celu spotkania z przedstawicielem Krajowego Zasobu Nieruchomości w temacie 

budownictwa komunalnego. 

Radny Zbigniew Adamczyk w trybie ad vocem dopytywał o termin uchwalenia Lokalnej 

Strategii Działania LGD oraz o wysokość budżetu na kolejną perspektywę i planowany 

termin pierwszych naborów do LGD. Ponadto prosił o informację nt. realizowanego przez 

LGD projektu turystycznego.  

W odpowiedzi zastępca burmistrza Mateusz Baj poinformował o terminie przyjęcia 

strategii, wstępnym budżecie oraz na jakie tematycznie projekty będą nabory. Przedstawił 

ponadto informację nt. realizowanego przez LGD projektu turystycznego.  

Radny Jan Rokita w trybie ad vocem w temacie wyjazdu do Indonezji dopytywał o jego 

termin. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odpowiedzi podał termin od 2-14.11.2022. 

Radna Iwona Szymańska poprosiła o przedstawienie informacji nt. spotkania z radnymi 

i spółką ZGK dot. modernizacji oczyszczalni ścieków w Moczydłowie. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poinformował, że na spotkaniu prezes spółki 

poinformował radnych o rozwiązaniu umowy z wykonawcą modernizacji oczyszczalni 

ścieków w Moczydłowie, wyjaśnił przyczyny rozwiązania umowy oraz przedstawił plan 

dalszego działania.    
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Punkt. 4. Projekt stanowiska w sprawie przebiegu drogi łączącej osiedle w Lininie z drogą 

krajową nr 79. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła procedurę 

głosowania.  

W pierwszej kolejności rada będzie głosowała nad wariantem I (zaprojektowaniem drogi 

w wariancie po istniejącym śladzie przez działkę 663), a następnie nad wariantem II 

(zaprojektowaniem drogi w wariancie prowadzącym w kierunku Pęcławia działką 665, 

a następnie przez drogę leśną w kierunku osiedla w Lininie).  

W związku z tym, że warianty się wzajemnie wykluczają przewodnicząca poprosiła 

radnych o konsekwentne głosowanie.   

Przed przystąpieniem do głosowania głos zabrał burmistrz Arkadiusz Strzyżewski. 

Przedstawiając swoje stanowisko w sprawie przebiegu drogi łączącej osiedle w Lininie 

z drogą krajową nr 79 rekomendował wybór wariantu I.  

Argumentując ten wybór wskazał, że droga w wariancie po istniejącym śladzie jest krótsza 

o 300 m, a tym samym tańsza w budowie. Różnica w kosztach budowy między I a II 

wariantem wynosi 1 mln zł. Kluczową różnicą różniącą warianty jest konieczność wycinki 

w wariancie II 1 ha lasu. Zwrócił uwagę, że w przypadku wyboru wariantu II pozostaje 

niezalesiony pas starej drogi, z którym nie wiadomo co zrobić, jednocześnie 

przypominając, że zgodnie z ewidencją gruntów droga do osiedla w Lininie jest we 

władaniu gminy. Kolejnym argumentem przemawiającym za wyborem wariantu I jest 

możliwość etapowania inwestycji, tym samym po uzyskaniu ZRID będzie można wykonać 

nową nakładkę asfaltową, o co najbardziej zabiegają mieszkańcy. Natomiast w przypadku 

wariantu II należy wyciąć las, zrobić ugruntowanie drogi i dopiero można położyć 

nakładkę asfaltową, na co od razu będą potrzebne duże pieniądze. Na zakończenie 

wystąpienia burmistrz prosił radnych o uwzględnienie przedstawionej argumentacji. 

Odnosząc się do wypowiedzi burmistrza przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa 

powiedziała, że Rada Miejska szeroko dyskutowała temat, począwszy od spotkań 

z właścicielami, którzy roszczą sobie prawo do drogi prowadzącej do osiedla w Lininie. 

Zwróciła uwagę, że realizacja drogi w wariancie I również będzie wymagała wycięcia 

drzew. Po drugie przy wariancie II również istnieje możliwość etapowania budowy drogi, 

i w pierwszej kolejności będzie można wykonać wyłącznie odcinek łączący istniejącą drogę 

do Pęcławia z osiedlem w Lininie, więc odcinek będzie krótszy. Ponadto zwróciła uwagę, 

że wariant II otwiera nowe tereny inwestycyjne (działki budowlane). Pokreśliła również, że 

mieszkańcy osiedla w Lininie jasno wypowiedzieli się, że jest im wszystko jedno, którą 

drogą będą jeździli do osiedla. Wspomniała, że właściciele, którzy roszczą sobie prawo do 

drogi prowadzącej do osiedla w Lininie zobowiązali się do nieutrudniania utrzymania 

obecnej drogi w należytym stanie do czasu wybudowania drogi w nowym śladzie.  

Radna Beata Polaczyńska w odniesieniu do wypowiedzi przewodniczącej poprosiła 

burmistrza o wyjaśnienie, czy warianty są podobne, jeśli chodzi o długość drogi i ilość 

drzew do wycięcia, i z czego wynika różnica 1 mln zł w kosztach budowy. Ponadto 

zwróciła uwagę, że etapowanie nie oznacza skracania długości drogi. 
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Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odniesieniu przyznał, że wariant II również można 

etapować, i w pierwszym etapie wykonać fragment drogi wiodący przez las, jednakże 

zwrócił uwagę, że elementem, od którego należy zacząć jest wycięcie lasu, natomiast w 

wariancie I istnieje już pas jezdni, i w zależności od tego, jakie będą warunki ZRID to tyle 

ewentualnie drzew będzie wymagało wycięcia, jeśli takowe w ogóle będą, a zależało to 

będzie od szerokości ciągu pieszo-rowerowego, natomiast wariantu II nie uda się 

zbudować bez wycinki 1 ha lasu. Różnica w kosztach 1 mln zł wynika z analizy obydwu 

wariantów realizowanych bez etapowania – zgodnie z opinią projektanta. 

Radna Monika Bolek poprosiła o przypomnienie, jaka była wola mieszkańców.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że mieszkańcy osiedla w Lininie nie 

opowiedzieli się za żadnym z wariantów. Dla mieszkańców najważniejszy jest dojazd 

dobrą drogą do drogi krajowej. Natomiast nie da się ukryć, że lepiej dojeżdżać drogą 

prostą niż drogą z wieloma skrętami. Uważał za przesadne argumentowanie wyboru 

wariantu II otwarciem nowych terenów inwestycyjnych, ponieważ działki, które zostały 

wydzielone na skaju lasu przy drodze w kierunku Pęcławia już dziś mają dostęp do drogi 

publicznej. Być może wartość kilku działek wzrośnie z uwagi na bezpośredni dostęp do 

nowopowstałej drogi, aczkolwiek nie spodziewa się bumu inwestycyjnego w tym rejonie.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa ad vocem dodała, że wg projektu GDDKiA 

dotyczącego przebudowy drogi nr 79 skrzyżowanie ma być przesunięte, zatem nie będzie 

takiego jak obecnie zakrętu drogi.  

Radny Jan Jarosz przedstawił stanowiska mieszkańców. Poinformował, że mieszkańcom 

osiedla Linin i wsi Linin, jest wszystko jedno, który wariant zostanie wybrany, głównie 

chodzi im o bezpieczny dojazd do osiedla. Mieszkańcom Wincentowa również jest 

wszystko jedno. Mieszkańcy wsi Pęcław opowiedzieli się za wariantem II, argumentując ten 

wybór m.in. otwarciem terenów inwestycyjnych. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodnicząca rady przystąpiła do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: zaprojektowania drogi w wariancie po istniejącym śladzie przez 

działkę 663 (wariant nr 1). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Szymon Krupa, Beata Mika, Beata Polaczyńska, Jan 

Rokita 

PRZECIW (9) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, 

Bożena Molak, Andrzej Posiewka, Iwona Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Monika Bolek, Jan Jarosz, Jakub Rącz 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

Głosowano w sprawie: zaprojektowania drogi w wariancie prowadzącym w kierunku 

Pęcławia działką 665, a następnie przez drogę leśną w kierunku osiedla w Lininie (wariant 

nr 2).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech 

Kochański, Czesława Iwona Książek, Bożena Molak, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona 

Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (5) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Szymon Krupa, Beata Mika, Beata Polaczyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

Rada Miejska opowiedziała się za zaprojektowaniem drogi w wariancie prowadzącym 

w kierunku Pęcławia działką 665, a następnie przez drogę leśną w kierunku osiedla w Lininie 

(wariant nr 2).  

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła stanowisko nr 5/2022 

 

Punkt 5. Projekt stanowiska w sprawie budowy biogazowni na terenie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła wniosek 

zgłoszony przez radnego Zbigniewa Adamczyka w sprawie zmiany § 4 poprzez dodanie 

„źródeł pozyskania biomasy”. W związku z tym § 4 uzyskałby brzmienie: „Rada Miejska 

zobowiązuje Burmistrza do podjęcia działań analitycznych w zakresie wyboru optymalnej 

lokalizacji, źródeł pozyskania biomasy i technologii dla planowanego przedsięwzięcia oraz 

do bieżącego informowania Rady Miejskiej o postępach tych prac”. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie w § 2 

numeru działki w miejscowości Karolina - działkę nr 93/11 zmienia się na nr 93/1. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: wniosku w sprawie zmiany § 4, Proponowane brzmienie: 

„Rada Miejska zobowiązuje Burmistrza do podjęcia działań analitycznych w zakresie 
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wyboru optymalnej lokalizacji, źródeł pozyskania biomasy i technologii dla planowanego 

przedsięwzięcia oraz do bieżącego informowania Rady Miejskiej o postępach tych prac”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Posiewka 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

Rada Miejska przyjęła wniosek. 

 

Głosowano w sprawie: projektu stanowiska w sprawie budowy biogazowni na terenie 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Andrzej Posiewka 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła stanowisko nr 6/2022 

 

 

Punkt 6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży 

uczniów oraz rodziców. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży uczniów oraz rodziców.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/722/2022 

 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu współpracy Gminy 

Góra Kalwaria z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2023. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

współpracy Gminy Góra Kalwaria z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 
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Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/723/2022 

 

Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

lokali użytkowych na rzecz dotychczasowych najemców. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów najmu lokali użytkowych na rzecz dotychczasowych najemców. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Posiewka 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/724/2022 

 

Punkt 9. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 69/11, położonej w Górze Kalwarii w obrębie 05-01, 

stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 69/11, położonej w Górze Kalwarii 
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w obrębie 05-01, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, 

Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Wojciech Kochański, Andrzej Posiewka 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/725/2022 

 

Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 69/12, położonej w Górze Kalwarii w obrębie 05-01, 

stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 69/12, położonej w Górze Kalwarii 

w obrębie 05-01, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, 

Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Wojciech Kochański, Andrzej Posiewka 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/726/2022 

 

Punkt 11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 268/38 i 268/40, położonej w miejscowości Baniocha, 

obręb 0003, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na okres 10 lat. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 268/38 i 268/40, położonej 

w miejscowości Baniocha, obręb 0003, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria 

na okres 10 lat. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/727/2022 

 

Punkt 11.1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

gruntowej na nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w obrębie Łubna.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w obrębie Łubna.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/728/2022 

 

Punkt 11.2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat garaży wraz z udziałami 

w nieruchomości gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, w obrębie 3-02, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 35/8, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat garaży wraz 

z udziałami w nieruchomości gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, w obrębie 3-02, 

oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 35/8, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny, Tomasz Ura 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/729/2022 
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Punkt 11.3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat nieruchomości gruntowej, 

położonej w Górze Kalwarii, w obrębie 3-02, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 35/8, 

stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat 

nieruchomości gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, w obrębie 3-02, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 35/8, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/730/2022 

 

Punkt 12 zdjęty z porządku obrad.  

Punkt 13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Czarny Las - część południowa I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Czarny Las - 

część południowa I.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/731/2022 

 

Punkt 14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – osiedla 

Parcela. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria – osiedla Parcela..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/732/2022 

 

Punkt 15. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Baniocha. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Baniocha.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/733/2022 

 

 

Punkt 16. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Baniocha. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Baniocha..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 
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Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/734/2022 

 

Punkt 17. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ulic: Budowlanych, Marianki i ks. Stanisława 

Papczyńskiego – etap I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Wojciech Kochański sprostował, że prawidłowa nazwa ulicy „ks. Stanisława 

Papczyńskiego” brzmi „o. Stanisława Papczyńskiego”. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski po wysłuchaniu radcy E. Kur oraz naczelnika Wydziału 

Planowania Przestrzennego A. Kochańskiej zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie 

w treści uchwały nazwy ulicy „ks. Stanisława Papczyńskiego” na „o. Stanisława 

Papczyńskiego”. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ulic: Budowlanych, Marianki i o. 

Stanisława Papczyńskiego – etap I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ura 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/735/2022 
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Punkt 18. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego; Komisji Zdrowia i Sportu; Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu; 

Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Finansów i Rozwoju.  

Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej nie wydała opinii do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/736/2022 

 

Punkt 19. Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego; Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Handlu oraz Komisji Finansów 

i Rozwoju. 

Komisja Zdrowia i Sportu; Komisja Rewizyjna oraz Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy 

Społecznej nie wydały opinii do projektu uchwały. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (5) 

Monika Bolek, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/737/2022 

 

Punkt 20. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od środków 

transportowych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego; Komisji Rewizyjnej; Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Handlu oraz 

Komisji Finansów i Rozwoju. 

Komisja Zdrowia i Sportu oraz Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej nie wydały 

opinii do projektu uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od 

środków transportowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Beata Polaczyńska, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (4) 

Monika Bolek, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/738/2022 

 

Punkt 22. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/739/2022 

 

Punkt 23. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 

rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 
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Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/740/2022 

 

Punkt 24. Projekt uchwały w sprawie przekazania pisma z dnia 8.11.2022 r. według 

właściwości. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przekazania pisma z dnia 8.11.2022 r. 

według właściwości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIV/741/2022 

 

Punkt 25. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 

26.10.2022 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że do 

protokołu z protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 26.10.2022 nie wpłynęły uwagi. 
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Punkt 26. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi. 

Pani Bogumiła Styczek przedstawicielka mieszkańców ul. Sosnowej w Baniosze zgłosiła 

wniosek o ujęcie w najbliższych planach budżetowych wykonania nakładki asfaltowej na  

ul. Sosnowej w Baniosze. Oczekiwała odpowiedzi, kiedy mieszkańcy mogą się spodziewać 

poprawy stanu drogi. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj w odniesieniu do wypowiedzi mieszkanki zwrócił uwagę 

na ograniczone środki finansowe gminy, informując jednocześnie, że w czasie spotkań 

z radnymi dot. konstruowania projektu budżetu na rok przyszły zapadła decyzja 

o projektowaniu ulicy Słonecznej w Baniosze, i o realizowaniu ulicy Sosnowej w dalszej 

kolejności.  

Pani Bogumiła Styczek prosiła o bardziej konkretną odpowiedź oraz o nieodsuwanie 

w czasie realizacji ulicy Słonecznej.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj poinformował, że jeżeli radni zmienią kolejność realizacji 

ul. Słonecznej z ul. Sosnową pozostaje do dyspozycji.  

Radny Jan Rokita poparł postulat mieszkańców ulicy Słonecznej. 

Radna Teresa Jędral przypomniała, na które drogi w Baniosze rok rocznie składa wnioski 

do budżetu i jakie były rekomendacje komisji drogowej. Kończąc wypowiedź zwróciła się 

z prośbą o realizację ul. Sosnowej z wolnych środków. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj przypomniał o ustaleniach z radnymi odnośnie do tego, 

które drogi będą realizowane w 2023 r., przypominając, że będą to: ul. Wiśniowa w Górze 

Kalwarii, ul. Brzozowa w Krzakach Czaplinkowskich, ul. Lipkowska w Górze Kalwarii, fragm. 

drogi w Lininie oraz ul. Żwirki i Wigury w Górze Kalwarii. W związku z powyższym prosił 

o wskazanie, z której ww. wymienionej drogi należy zrezygnować.  

Radna Teresa Jędral odniosła się do wypowiedzi przedmówcy. Zwróciła uwagę, że komisja 

drogowa sugeruje ulice do wykonania/remontu, ale ostatecznej decyzji nie podejmuje, 

decyzję o kolejności realizacji dróg podejmuje burmistrz.  

Radna Beata Polaczyńska poinformowała mieszkańców, że radni na trzech spotkaniach 

budżetowych analizowali każdą pozycję w budżecie. Powiedziała również o problemach 

z zamknięciem budżetu. Dodała, że w gminie jest wiele dróg z złym stanie, i wybór dróg 

jest trudny. Powracając do stanowiska w sprawie wyboru droższego wariantu drogi do 

osiedla w Lininie zapytała, w którym roku przewidziana jest realizacja tej drogi, 

jednocześnie zwracając uwagę, że rada podjęła decyzję o wyborze droższego o 1 mln zł 

wariantu, a te środki można byłoby przeznaczyć na inne drogi.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że w przyszłym roku będzie projektowanie 

drogi, natomiast ewentualna realizacja byłaby w 2024-2025 r. Uwagę radnej dot. 

możliwości wykorzystania 1 mln zł na inne drogi uznał za słuszną. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa dodała, że spotkań okołobudżetowych było 

pięć, przyznając, że decyzja o wyborze dróg była bardzo trudna. Wskazanie realizacji 

ul. Słonecznej w pierwszej kolejności argumentowała położeniem ulicy w centrum 

Baniochy i usytuowaniem przy tej ulicy większej liczby domów. Podkreśliła, że temat 
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ul. Sosnowej jest nadal otwarty. Kontynuując odniosła się do wypowiedzi burmistrza dot. 

możliwości przeznaczenia 1 mln zł z drogi w Lininie na inne drogi, zwracając uwagę, że 

wykonanie tylko fragmentu od istniejącej drogi w Pęcławiu do osiedla drogi w Lininie 

będzie tańsze, ponieważ nie zostanie wykonany cały odcinek drogi. Koncepcja wariantu 

drugiego obejmuje kosztorys obliczony na realizację całej drogi od drogi 79 do osiedla 

w Lininie, i jeśli będzie etapowanie to wykonanie będzie tańsze. 

Radna Beata Polaczyńska odnosząc się do powyższego powiedziała, że nie rozumie, jak 

etapowanie może zmniejszyć cenę, bowiem ostatecznie będzie konieczność zrobienia 

całej drogi. Odnosząc się do kwestii wolnych środków poinformowała, że z uzyskanych na 

komisji finansów informacji, wolne środki już są rozdysponowane. Sugerowała ustalenie 

priorytetów, ponieważ potrzeb jest bardzo dużo.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa odnosząc się do wypowiedzi 

przedmówczyni przyznała, że część planowanych środków została zarezerwowana. 

Pani Bogumiła Styczek w imieniu mieszkańców wnioskowała o remont ulicy Sosnowej 

z wolnych środków.  

Radny Zbigniew Adamczyk odnosząc się do dyskusji powiedział, że temat dróg zawsze 

budzi emocje, ponieważ jest więcej potrzeb niż środków w budżecie, natomiast uważał, że 

głównym kryterium wyboru powinno być zabezpieczenie przejezdności drogi przez cały 

rok. 

Pani Elżbieta Chromińska mieszkanka Góra Kalwaria zgłosiła problem braku koszy na 

śmieci w rejonie osiedla Parcela i ul. Wyszyńskiego. Ponadto pytała, dlaczego na terenie 

miasta nie ma pojemników na elektrośmiecie.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski uważał, że liczba koszy jest odpowiednia, niemniej 

zapewnił, że przeanalizuje ustawienie dodatkowych koszy. Przypomniał, że elektrośmieci 

można oddawać do PSZOK oraz w marketach. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy, 

uważała, że liczba koszy na osiedlu Parcela jest niewystarczająca. Przechyliła się do  

wniosku mieszkanki.  

Pan Ryszard Stawczyk poruszył problem bezpieczeństwa na drodze powiatowej - 

ul. Marianki, zwracając uwagę na nieprzestrzeganie przez kierowców przepisów 

dotyczących ograniczenia tonażu pojazdów oraz limitu prędkości. Ponadto zgłosił, że 

zarządca drogi od wiosny nie sprząta drogi.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski deklarował wystąpienie do zarządcy drogi.  

Przewodnicza Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała mieszkańca, że 7 grudnia 

o g. 14:30 w ośrodku kultury odbędzie się debata nt. bezpieczeństwa, jej inicjatorem jest 

Komendant Komisariatu w Górze Kalwarii, zachęcała do wzięcia udziału w debacie. 

b) pytania radnych i odpowiedzi. 

Radna Beata Polaczyńska w związku z brakiem odpowiedzi na pytanie przesłane drogą 

mailową, zapytała Komisję Rewizyjną, czy radni otrzymają informacje nt. przebiegu 

kontroli ZGK. 

Radny Andrzej Posiewka przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że odpowiedź 
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została przesłana radnej na skrzynkę mailową.  

Radna Urszula Wroniewicz zapytała, czy udało się burmistrzowi skontaktować z zarządem 

dróg wojewódzkich w temacie remontu mostu na jeziorze czerskim.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiadając zadeklarował poruszenie tego tematu na 

spotkaniu z dyrektorem MZDW, które odbędzie się w przyszłym tygodniu. 

Radny Wojciech Kochański zapytał, na jakim etapie jest budowa kanalizacji w Czersku oraz 

czy kanalizacja zostanie doprowadzona do zamku i jakie są rozmowy z księdzem 

proboszczem. Kontynuując pytał o odsłonięte wejście w filarze mostu do zamku.   

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że trwająca inwestycja w zakresie 

kanalizacji w Czersku nie obejmuje doprowadzenia kanalizacji do zamku w Czersku, jest to 

odrębny temat, który pojawił się kilka tygodni temu. Ze względu na brak finansowania, nie 

jest możliwe, aby już teraz inwestycja znalazła się w projekcie budżetu. Jest szansa na 

pozyskanie dofinasowania z programu „Polski ład”. Burmistrz dodał, że jeśli uda się 

pozyskać dofinasowanie, to wystąpi z wnioskiem do rady o wprowadzenie zadania do 

budżetu, aczkolwiek znaczył, że finansowanie z budżetu będzie większościowe, gdyż 

poziom dofinasowania będzie nieduży.  

Radna Beata Polaczyńska odpowiedziała na pytanie dot. odsłoniętego sklepienia w filarze 

mostu. Poinformowała, że badania aerologiczne były wykonywane na zlecenie 

Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Zostały one już zakończone. 

Stwierdzono, że odsłonięte sklepienie w filarze mostu nie jest wejściem do tunelu, 

i zgodnie z decyzją Konserwatora Zabytków, zostało zasypane. Konserwator Zabytków 

nie przewiduje dalszych prac archeologicznych, bo nie ma takich rekomendacji ze strony 

archeologów.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa nawiązując do umowy z zarządcą drogi -

ul. Wyszyńskiego zapytała, kiedy powstanie parking. Odnośnie do zerwania umowy 

z wykonawcą modernizacji oczyszczalni ścieków w Moczydłowie pytała o podjęte przez 

ZGK działania mające na celu ogłoszenie przetargu i wyłonienie nowego wykonawcy.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj przyznał, że jest podpisane z zarządcą drogi 

porozumienie i są zabezpieczone środki w budżecie na budowę parkingu na 

ul. Wyszyńskiego oraz budowę chodnika od nowopowstałej Biedronki do ulicy Długiej. 

Dodał, że temat jest aktualny, ale inwestycja niestety się opóźnia w czasie z uwagi na 

zapisy w planie zagospodarowania przestrzennego, które zdaniem zarządcy drogi 

uniemożliwiają wydanie zgody na dysponowanie terenem. Deklarował poruszenie tego 

tematu na spotkaniu z dyrektorem MZDW, które odbędzie się w przyszłym tygodniu.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odnosząc się do pytania dotyczącego ogłoszenia 

przetargu i wyłonienia nowego wykonawcy modernizacji oczyszczalni ścieków 

w Moczydłowie powiedział, że przetarg można ogłaszać po przejęciu terenu budowy 

i przeprowadzeniu inwentaryzacji wykonanych robót. Inwentaryzacja się rozpoczęła, po jej 

zakończeniu spółka przystąpi do procedury przetargowej.  

Radna Teresa Jędral pytała o termin wykonania prac projektowych dot. budowy zjazdów 

z ulic osiedlowych w Baniosze na drogę krajową nr 79.  
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Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że prace projektowe są na ukończeniu, 

i że w najbliższym czasie zostanie złożony projekt w starostwie. Wyraził przekonanie, że 

do końca roku prace projektowe zostaną zakończone.  

Radny Wojciech Kochański pytał, czy została otwarta ścieżka rowerowa z Góry Kalwarii 

do Czerska, pytał ponadto czy w projekcie były przewidziane krawężniki, a jeżeli nie to czy 

nie ma zagrożenia, że ścieżka będzie się rozmywała i zarastała. Dodał, że spotkał się 

z opiniami, że nawierzchnia ścieżki jest nierówna.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że inwestycja została już odebrana. 

Dodał, że w projekcie nie było przewidzianych obrzeży. Zgodnie z wymogami właściciela 

gruntu - PGW Wody Polskie ścieżka miała mieć nawierzchnię mineralną bez obrzeży. 

Ścieżka, kiedy była odbierana była równa. Nie doszły go słuchy, że nawierzchnia jest 

nierówna, aczkolwiek dodał, że nawierzchnia mineralna idealnie równa nie będzie. 

Radny Jan Rokita zapytał burmistrza, czy może zagwarantować rozpoczęcie do końca 

kadencji budowy ul. Papczyńskiego. Odnosząc się do ścieżki rowerowej z Góry Kalwarii do 

Czerska prosił o informację nt. składu/struktury nawierzchni ścieżki. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj w sprawie ul. Papczyńskiego odpowiedział, że nie składał 

deklaracji budowy drogi. Poinformował, że inwestycja jest na ostatnim etapie 

projektowania, wkrótce będzie ZRID. Zgodnie z ustaleniami z radnymi droga będzie 

budowana tylko wówczas, gdy pozyskane zostaną środki zewnętrzne, a o nie urząd 

będzie aplikował po uzyskaniu ZRID.  

Naczelnik Wydziały Inwestycji i Remontów Katarzyna Kochańska przedstawiała informację 

dot. nawierzchni ścieżki. Dodała, że ścieżka jest odebrania i można z niej korzystać.  

Radny Zbigniew Adamczyk zapytał o sprzedaż węgla oraz chciał się dowiedzieć, czy 

urząd wystąpił z pismem do GDDKiA w sprawie budowy sygnalizacji świetlnej w Czaplinku, 

jeśli tak to prosił o kopię tego pisma. Ponadto zgłosił, że mieszkańcy nie mogą korzystać 

z placu zabaw w Czaplinie po godz. 16, bo plac jest nieoświetlony.  

Sekretarz Piotr Walczak przestawiał szczegółową informację nt. dystrybucji węgla oraz 

procedury zakupu węgla przez mieszkańca.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że pismo do GDDKiA w sprawie budowy 

sygnalizacji świetlnej jest w trakcie przygotowania, aczkolwiek wspomniał, że GDDKiA 

planuje wykonanie inwestycji po roku 2023. W kwestii oświetlenia placu zabaw powiedział, 

że nie posiada informacji, dlaczego plac po godz. 16 jest nieoświetlony, być może jest to 

wynikiem wdrożenia oszczędności.          

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski podziękował radnemu Z. Adamczykowi za zgłoszenie, 

deklarował znalezienie rozwiązania i umożliwienie mieszkańcom korzystania z placu 

zabaw.  

Radny Zbigniew Adamczyk w odniesieniu do odpowiedzi udzielonej przez zastępcę 

burmistrza przypomniał, że GDDKiA zadeklarowała w piśmie gotowość sfinansowania 

przedsięwzięcia pod warunkiem, że gmina sfinansuje projekt. Na to pismo przez kilka 

miesięcy gmina nie udzieliła żadnej odpowiedzi. Odnosząc się do oświetlania placu zabaw 

powiedział, że oświetlenie nie działa od ponad dwóch lat i że mówił o tym fakcie 

wielokrotnie.  
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Radny Jacek Gliński ponownie zgłosił problem zapadniętego asfaltu na całej szerokości 

ulicy Kilińskiego (na wysokości nr 12), po wykonanym przyłączu wodociągowym. Dodał, że 

pomimo deklaracji prezesa ZGK dot. sprawdzenia czy zapadlisko powstało z winy ZGK, od 

pół roku brak jest reakcji. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski potwierdził, że to spółka wykonywała przyłącze w 2018 r., 

i zapewnił, że naprawa zostanie wykonana.  

Radny Andrzej Posiewka zgłosił temat dot. zniszczeń drenów odprowadzających wodę do 

rowów melioracyjnych podczas wykonywania przez ZGK przyłączy 

wodociągowych/kanalizacyjnych w Łubnej.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odniesieniu powiedział, że nie posiada wiedzy czy 

spółka wykonywała prace we wskazanym terenie.  

c) wolne wnioski. 

Nie zgłoszono, 

d) informacje. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiała informacje dot. warsztatów 

biogazowych. 

 

Punkt 27. Zamknięcie LXXXIV sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 17:35 zamknęła LXXXVI sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                         Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  

Urszula Kuranowska 


